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БЕОГРАД, 21. октобар 2020, (Њуз) – Лидер СПС-а Ивица Дачић, изјавио је данас
поводом именовања на место председника Скупштине, да није срамота радити било који
посао. Он је напоменуо да су времена тешка и несигурна, да није лако доћи до радног
места и да је боље радити било шта него завршити у опозицији.

  

  

-Ја се не стидим ниједног посла. Никада се нисам либио да прихватим било коју
функцију, иако можда и не одговара мом образовању, јер сам се увек водио тиме да је
најважније имати радно место, без обзира на цену. Некада је потребно и прогутати
понос и мислити пре свега на породицу коју издржавате, па тек онда на личне интересе
– рекао је Дачић за Њуз.

  

-Када видите да људи који су можда образованији и стручнији од вас не успевају да се
запосле, онда схватите да немате ни право, а ни могућност, да извољевате око тога шта
бисте да радите већ прихватате оно што вам се нуди јер, знате како, ако нећете ви, има
ко хоће. Боже мој, није ми ни први, а ни последњи пут да радим оно што морам, а не што
бих хтео – објаснио је још увек актуелни министар иностраних послова.
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Дачић је додао да сваки посао има своје позитивне стране.

  

-Јесте мања плата, али барем више нећу морати да покушавам да причам на енглеском –
истакао је он.

  

Соко Соколовић

  

(Њуз.нет)
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